



5 Days 4 Nights Jeju Island + Busan

5 天 4 晚 济州岛 + 釜山

Tour Code / 团号: AKJB-D7/05

Valid from Aug 2019 - May 2020

有效期从 2019 年 08 月至 2020 年 05 月

→ **SLEEP!**
住宿!

❖ **Hotel based on local 4+5 stars accommodation (Final confirmation on similar standard)**

❖ 当地 4+5 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)

❖ Jeju Island 2N Jeju Shalom Hotel

❖ 济州岛 2 晚 萨洛酒店

❖ Busan 2N Crown Harbor Hotel

❖ 釜山 2 晚 皇冠海港酒店

→ **EAT!**
道地美食!

❖ Black Pork Barbeque

❖ 黑毛猪烧烤

❖ Abalone Seafood Hotpot

❖ 鲍鱼海鲜火锅

❖ Korean Set Meal

❖ 韩式套餐

❖ Andong Jjimdak + Season Dishes

❖ 安东粉丝炖鸡 + 季节小菜

❖ Bibimbap + Shabu-Shabu

❖ 石锅拌饭 + 涮涮锅

❖ Abalone Ginseng Chicken Soup

❖ 养生鲍鱼人参炖鸡汤风味餐

❖ Sundubu Jjigae + Nutrition Stone Rice

❖ 豆腐砂锅 + 营养石锅饭

→ **SHOPPING SHOP!**
购物站!

❖ Ginseng Showroom

❖ 人参专卖店

❖ Local Cosmetics Shop

❖ 当地彩妆专卖店

❖ Janganan Showroom

❖ 健肝保专卖店

❖ Local Provision Shop

❖ 当地土产店

Day 1 Kuala Lumpur → Jeju Island (D)

➢ Depart to Jeju Island, Korea's most southern region.

➢ **Yongduam Rock:** A natural lava formation resembling a dragon head created by storming winds and waves over thousands of years ago.

➢ **Jeju Folklore Museum** (include entrance): Visit displays more than 100 traditional Hanok houses to participate in traditional activities to learn about Jeju folk culture and the location of "Daegyeongge".

➢ **Mysterious Road:** Where vehicles can move uphill although their engines are turned off. A truly fascinating optical illusion created by the road's surroundings!

➢ **Sumokwon Theme Park** (include entrance 3D Trick Art Museum + to Ice Sculpture Gallery): Is an indoor museum and theme park combines the concepts of ice sculpture and 5D screen. The theme park also features illusion Bucket List 3D Art, where you can take photographs of yourself in the paintings.

吉隆坡 → 济州岛 (晚)

➢ 飞往韩国最大的岛屿 ~ 济州岛。

➢ **龙头岩:** 它犹如一条传说神话中的巨龙, 屹立于波涛澎湃的海岸边, 由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成。

➢ **济州民俗村博物馆** (含门票): 参观 100 多间传统韩屋参与传统活动, 了解济州民俗文化《大长今》的拍摄地。

➢ **神奇之路:** 一个让人产生视觉疑惑的道路。即使熄灭了汽车引擎, 还能驶上斜坡的神奇现象。

➢ **树木园主题公园** (含门票进入 3D 艺术馆 + 冰雕馆): 是一个室内的博物馆和主题公园结合了冰雕和 5D 屏幕的概念。该主题公园还设有幻想遗愿清单 3D 艺术, 在那里你可以把自己的照片在画中。

Day 2 Jeju Island (B/L/D)

- **Seongsan Sunrise Peak** (include entrance): Jeju's top attraction – an extinct volcanic crater jutting out to the sea.
- **Seongeup Folk Village**: Is a "living" village of traditional houses where you can wander the thatched cottages and stone walls, walking tour of shooting site "Dae Jang Geum".
- **Teseum Safari** (include entrance): It is a new concept theme park that displays the world's first wild animals, marine animals, flowers and birds as plush toys.
- **Figure Museum** (include entrance): There are different themes of toy collections in the museum, suitable for children to participate in a variety of experience activities, or close-up with realistic model toys to take pictures.
- **Painter's Hero Show** (include entrance): An art performance graffiti that subverts everyone's imagination, using more than 10 kinds of art skills to depict the world's history, music.
*** Remarks: If closed will be replaced by Nanta Show.*
- **Dongmun Market**: As a traditional market is one of the most representative markets in Jeju-do. The seafood market here plays a pivotal role in Jeju-do.

济州岛 (早/午/晚)

- **城山日出峰**(含门票): 是突出于济州岛东部海岸的火山之一。由此观看风景, 美不胜收令人叹为观止。
- **城邑民俗村**: 被指定为韩国民俗资料保护区, 也是大长今的拍摄地。
- **泰迪熊野生博物馆**(含门票): 这是一个全新的概念主题公园, 将世界上第一批野生动物, 海洋动物, 花卉和鸟类展示为毛绒玩具。
- **玩偶博物馆** (含门票): 馆内有不同主题的玩具珍藏, 适合小孩子参与各种体验活动, 或者近距离与逼真的模型玩具合照留念。
- **涂鸦秀**(含门票): 一场颠覆大家想像的美术表演涂鸦, 运用 10 多种美术技巧于舞台上即席描绘世界上的历史、音乐、戏剧界英雄人物。 *** 注意: 如取消/关闭将更改为乱打秀。*
- **东门市场**: 是一家拥有悠久历史的传统市场是济州道最具代表的市场之一。这里的海鲜市场在济州道具有举足轻重的地位, 规模庞大且品种齐全。

Day 3 Jeju Island → Busan (B/L/D)

- Board a domestic flight back to Busan.
- **Gamcheon Culture Village**: It is formed by houses built in staircase-fashion on the foothills of a coastal mountain, earning this village the nickname of "Machu Picchu of Busan."
- **Nurimaru APEC House**: The building in the form of the Hanok Hall concept, you can enjoy the superb view of Haeundae, it's an international conference venue that combines natural beauty with modern beauty.
- **Oryukdo Skywalk**: The sea stretches out ahead of the skywalk, perfect for a photo op, as well as the best spot to see Daemado Island on sunny days.
- **Gijang Market**: Is a traditional outdoor market selling live and dried seafood of all kinds. It has a long history dated back to 1944 and is known as the place to go for freshest seafood in Busan.
- **The Bay View 101**: It is located in a culture and art complex in Haeundae area and attracts many visitors to the area thanks to the beautiful nightscape that it offers.
- **Gwanggan Bridge** (Drive Pass): It is the longest bi-level bridge over the ocean in Korea.

济州岛 → 釜山 (早/午/晚)

- 内陆航班返回釜山。
- **甘川洞文化村**: 位于山脚下是由呈阶梯式排列的房屋聚集在一起形成的村落素有“釜山的马丘比丘”之美誉。
- **APEC 世峰楼**: 以韩屋大厅为概念的建筑形式, 在此不仅能够欣赏到海云台的绝景, 还是一座将自然美和现代美结合的高层次国际会议场。
- **五六岛天空步道**: 是著名的摄影胜地, 晴空万里时在这里可以远眺到日本的对马岛。
- **机长市场**: 是一个传统的户外海鲜市场, 销售各种新鲜的海鲜和干海鲜, 尤其是螃蟹最为有名。
- **海湾 101**: 是一处位于海云台的综合性文化艺术空间, 这里的夜景深受游客喜爱。
- **广安大桥**(车览): 是国内最大的横跨大海的海上桥梁。

Day 4 Busan (B/L/D)

- **Ginseng Showroom:** A widely acclaimed natural produce of Korea. Popularly known as 'Panax' meaning 'All Heal' in Greek, this medicinal herb is a Must on your shopping list.
- **Local Cosmetic Shop:** Pick all your favorite Korean cosmetics in the multi-label Cosmetic Shop at a fraction of the price back home.
- **BIFF Square:** Is located in cinema street in Nampo-dong, Busan in addition to being a great place to watch a movie, you can also enjoy a comprehensive cultural space for shopping and entertainment.
- **Jagalchi Seafood Market:** It is Korea's largest seafood market. After the Korean War the market solidified itself as a fish market.
- **Nampodong Fashion Street:** The theater district of Busan is packed with movie theaters and play houses, hosts to the Busan International Film Festival (BIFF).
- **Jianganbao Showroom:** Hovenia Dulcis, or the Japanese Raisin Tree, is a common ingredient for Koreans in health drinks. Concoct into 'Huganbao', it is extremely helpful with detoxification of liver.
- **Local Provision Shop:** Last minute souvenir and snacks for your loved ones at home

釜山 (早/午/晚)

- **高丽人蔘专卖店:** 使元气旺盛的高丽人蔘，是保健医疗效能居世界之冠的药材。
- **韩国彩妆店:** 价廉物美最 HITO 彩妆品 让您永远跟上时代潮流尖端。
- **BIFF 广场:** 位于釜山南浦洞的影院街，除了是看电影的好去处也可以享受购物和娱乐的综合性文化空间。
- **札嘎其海鲜市场:** 这是韩国最大的水产市场，韩国战争以后定型为活鱼市场。
- **南浦洞时尚街:** 南浦洞街上剧场密布，釜山国际电影节时，这条电影街便成为人潮汇聚的中心舞台。
- **健肝保专卖店:** 又名枳椇树果实，能将人体内有害物质或低分子物质吸收并将之排出体外，藉此提高肝脏再生及肝机能的效果。
- **韩国土产店:** 选购伴手礼，这里贩售韩国土特产，种类琳琅满目，有泡菜、海苔、韩式饼干、糖果，韩服公仔等，应有尽有，您可再此一次买足回台后致赠亲友的礼品。

Day 5 Busan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Korea!
釜山 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。